

Subject: MSC NOTICE -- MSC EORI number update

Date: 16 October, 2025

Dear customers,

尊敬的客户，

This is to inform you that the new MSC EORI number to be used by customers from now on is: FR390549822. Data about address of the MSC, and contacts remain the same. Please insert such new EORI number with immediate effect for multiple filings submitting declaration information on third party platforms.

根据总部通知，MSC 的 EORI NO. 更新为 FR390549822, 地址及联系方式仍维持不变。即日起，multiple filings 下请使用新的 EORI NO. 在第三方平台上提交申报信息。

Kindly remind, If any declaration for multiple filings submitted on third party platform with previous MSC EORI NO. FR39054982200083, which causing missing MRN NO due to such number invalidity, please update the declaration information timely.

特别提醒，若涉及 multiple filings 且在第三方申报平台上已录入了的原已失效的 MSC EORI NO. FR39054982200083，因此号码无效导致无法获取 MRN NO.的情况，请及时更新申报信息。

Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and cooperation. Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance.

借此契机，我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。如有任何疑问，欢迎垂询。

Regards

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited